
 

XIII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

29 listopada 2019r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XIII sesję Rady Miejskiej i przywitał obecnych na sesji.   
Obecnych 14 radnych na stan 15. Nieobecny radni: Janusz Jażdżewski. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
II Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej -  obradowała raz. Przedmiotem posiedzenia było 
zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - obradowała 
raz. Przedmiotem posiedzenia było zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki -  obradowała raz. Przedmiotem 
posiedzenia było zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Rewizyjna - obradowała raz. Przedmiotem posiedzenia było rozpoczęcie kontroli w 
Międzyszkolnym Towarzystwie Sportowym „Sparta”.  
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - nie obradowała  
 
IV.  Podjęcie uchwał w sprawie:    

1. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia - 95 
 

Projekt uchwały nr 95 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Znowelizowana ustawa z dnia 12 marca 1990r. o pomocy społecznej (Dz. U z 2019r. poz. 506 ze zm.)  

w  art. 97 ust. 1a wprowadza obowiązek ponoszenia odpłatności przez osoby skierowane do schroniska 

dla osób bezdomnych lub dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, których dochód  lub dochód 

na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego.  

 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 95. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XIII.91.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

2. szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia 

komitetów uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych oraz formalnych wymogów jakim muszą odpowiadać składane 

projekty - 96 



Projekt uchwały nr 96 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Zgodnie z nowelizacją ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2019 poz. 
506) grupa mieszkańców gminy, posiadająca czynne prawo wyborcze do danej rady gminy, może 
wystąpić z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą. Nowelizacja ustawy o samorządzie gminnym 
nałożyła na wszystkie rady gmin obowiązek określenia w drodze odrębnej uchwały 
szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw 
uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalnych 
wymogów, jakim musza odpowiadać składane projekty uchwał. Przedłożony projekt uchwały 
stanowi realizację ww. obowiązku.  
  
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie z tym, że: 
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaproponowała 
następującą zmianę do projektu uchwały nr 96: 
Komisja proponuje aby ilość osób, które mogą utworzyć komitet inicjatywy uchwałodawczej 
wynosiła co najmniej 10. 
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaproponowała następującą zmianę 
do projektu uchwały nr 96: 
Komisja proponuje aby ilość osób, które mogą utworzyć komitet inicjatywy uchwałodawczej 
wynosiła co najmniej 5. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska jako dalej idący.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty /9 osób za, 5 osób przeciw, 
0 osób wstrzymało się od głosu. Wobec powyższego przyjęcie wniosku Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska wykluczyło potrzebę poddania pod  
głosowanie drugiego wniosku.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 96. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała z przyjętą zmianą została podjęta 
jednogłośnie /12 osób za,  1 osoba przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała 
nr XIII.92.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   

  
3. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie nr XI.86.2019 w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od 
nieruchomości - 100 
 

Projekt uchwały nr 100 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Zapisy zmieniające uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie nr XI.86.2019 z dnia 29 października 2019 r. 

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości 

wprowadza się zgodnie z uwagami organu nadzorczego - Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zmiany 

dotyczą: 

1) w § 1 ust. 1 pkt 4 - uzupełnienie aktualnej publikacji ustawy o rewitalizacji,  

2) w § 1 ust. 3 - doprecyzowanie definicji wartości budowli. 

 



Komisje zaopiniowały projekty uchwały pozytywnie. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 100. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie/14 osób 
za,  0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XIII.93.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

4. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie nr II.22.2018 z dnia 21 grudnia 2018r. 

w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim na 2019 rok - 101 

Projekt uchwały nr 101 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Zmiany w uchwale budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2019 rok wprowadza się w związku 

ze złożonymi wnioskami przez kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz przez naczelników 

wydziałów Urzędu Miejskiego. Zmiany uwzględniają zapotrzebowanie jednostek i wydziałów na 

realizację niezbędnych zadań. Szczegółowe uzasadnienie poszczególnych zmian zawierają 

przedmiotowe wnioski. 

 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 101 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie/14 osób 
za,  0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XIII.94.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

5. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr II.23.2018 w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2019-
2034 - 102 

Projekt uchwały nr 102 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie 

miejskim na lata 2019 - 2034 związane są z: 

1) aktualizacją danych na 2019 r. w związku ze zmianami w budżecie gminy na 2019 r., 

2) aktualizacją danych na lata następne - w 2020 roku planowano emisję obligacji w kwocie 

4 640 000,00 zł. projekt budżetu na 2020 rok nie przewiduje takiego źródła finansowania skutkiem 

czego zmienia się wartość długu oraz koszt obsługi długu w kolejnych latach. 

3) wprowadzeniem do wykazu przedsięwzięć następujących nowych przedsięwzięć: 

- Budowa przyłącza gazowego do budynku przy ul. Gdańskiej 17, 

- Upowszechnianie edukacji przedszkolnej w Gminie Gubin o statusie miejskim, 

- Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego, zlokalizowanego przy ul. Wojska Polskiego w 

Gubinie. 

 
Komisje zaopiniowały projekty uchwały pozytywnie. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 102 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie/14 osób 
za,  0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XIII.95.2019 



Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 
 

6. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 - 97 

 

Projekt uchwały nr 97 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

 
Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie (Dz.U) z 
2019r. poz. 688) nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania 
corocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust.3ww. ustawy. Program został przygotowany zgodnie z zasadami 
określonymi w art. 5a ust. 1 i 4 ww. ustawy i stanowi dokument określający w perspektywie 
rocznej cele, zasady, przedmiot i formy współpracy gminy Gubin o statusie miejskim z 
organizacjami pozarządowymi, a także priorytetowe zadania publiczne realizowane w ramach 
tej współpracy międzysektorowej. 
Program jest istotnym elementem lokalnej polityki społecznej miasta Gubina oraz wyrazem 
zaangażowania gubińskiego samorządu w budowanie współpracy międzysektorowej. Zgodnie z 
przepisem  art. 5a ust.1 ww. ustawy, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
uchwala roczny program współpracy po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.  

 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 97 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XIII.96.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

7. wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych oraz 

umieszczanie w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów 

budowlanych niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 

ruchu drogowego oraz reklam - 98 

Projekt uchwały nr 98 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Z dniem 25 października 2019 roku weszła w życie zmiana ustawy o drogach publicznych, która 
objęła m.in. obniżenie maksymalnych stawek za zajęcie pasa drogowego w odniesieniu do obiektów 
i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej. Zgodnie z art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985r. 
o drogach publicznych (Dz.U. z 2018r., poz. 2068 ze zm.) zajęcie pasa drogowego na cele 
niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg wymaga zezwolenia 
zarządcy drogi, w drodze decyzji administracyjnej. Za zajęcie pasa drogowego pobiera się opłatę, o 
czym stanowi art. 40 ust.3 ustawy o drogach publicznych. Na podstawie delegacji, zamieszczonej 
w art. 40 ust.8 ustawy o drogach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, 
w drodze uchwały, ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, 
wysokość stawek opłaty za zajęcie 1m² pasa drogowego. Niniejsza uchwała ma na celu aktualizację 
i dostosowanie stawek do bieżących przepisów prawnych oraz istniejącego orzecznictwa. 
 



Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie z tym, że: 

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaproponowała 
następującą zmianę do projektu uchwały nr 98: 
Komisja proponuje aby zmienić zapis w § 3.1. pkt 2b dotyczący stawki kwotowej w obszarze 

zabudowanym dla sieci energetycznych, gazowych i innych. 

Komisja proponuje aby to była kwota 40 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek nie został rozstrzygnięty/6 osób za, 6 osób 
przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
Wniosek formalny radnego Mirosława Rogińskiego o zmianę zapisu w projekcie uchwały nr 98 
w § 3.1 pkt 2b „dla sieci energetycznych, gazowych i innych kwota 45 zł” 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek radnego Mirosława 
Rogińskiego.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony/3 osoby za, 9 osób 
przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 98 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za,  0 osób 
przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XIII.97.2019 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

8. w sprawie zmiany uchwały nr V/31/2003 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia 27 
lutego 2003 r. w sprawie utworzenia Miejskiego Zakładu Usług Komunalnych - 
99 
 

Projekt uchwały nr 99 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

uzasadnienie projektu uchwały: 

Z dniem 1 stycznia 2020r. Miejski Zakład Usług Komunalnych w Gubinie nie będzie prowadzić 
działalności związanej z prowadzeniem robót drogowych. Wobec powyższego należałoby 
dokonać zmiany zadań w statucie MZUK. Z powodu dużej ilości zmian statut jest 
nieprzejrzysty, dlatego też zasadnym jest przyjęcie nowej treści statutu.  
  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.    
natomiast  
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały negatywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera złożył wniosek formalny o dopisanie w §2 
ust.2 „zakład może prowadzić zadania w zakresie mienia komunalnego, w tym wykonywania 
remontów i budowy dróg”. 
 
T.Zajkowska - czy kierownik referatu drogowego będzie miał siedzibę w Urzędzie Miejskim? 
Czy nie może pozostać w MZUK-u, tak jak do tej pory? Proponowane rozwiązanie zdubluje 
etaty na kilka miesięcy. 
K.Olifirowicz-Kalinowicz - nowy kierownik referatu dróg będzie mógł wykonywać projekty 
jedynie z branży drogowej. Będzie mógł wykonywać dokumentację na  zgłoszenie dotyczące 
remontu lub przebudowy dróg ale w zakresie drogowym. Będzie prowadził także obsługę 



geodezyjną. Zdaniem p.Burmistrza, tworzymy coś nowego -lepszego, to żeby to było w jednych 
rękach i w wydziale inwestycji.  
H.Wojnicz - 
1. Dlaczego MZUK nie będzie prowadził działalności związanej  z prowadzeniem robót 
drogowych?  
2.Czy będą wykonywane usługi dla instytucji osób z zewnątrz.    
3.Jakie przewidywane są koszty utworzenia referatu?Czy są na to zabezpieczone środki? Jeżeli 
jest coś, co dobrze funkcjonuje, to nie należy tego zmieniać. 
Z-ca burmistrza Justyna Karpisiak  
1.Intencją p.Burmistrza było usprawnienie i polepszenie pracy i inwestycji dzięki utworzeniu 
takiego referatu. Referat ma się zajmować drobnymi inwestycjami - chodzi o chodniki, parkingi, 
ścieżki i ich utrzymanie itp. Jeśli to byłoby pod nadzorem naczelnika wydziału komunalnego, to 
mogłoby to się odbywać dużo bardziej sprawnie i efektywniej.   
2. Nie można wykonywać zleceń na zewnątrz ponieważ nie możemy świadczyć usług 
podmiotom zewnętrznym  
3. Pracownicy zostaną przejęci z MZUK-u. osoba zajmująca się nadzorem pozostaje w MZUK-
u.  
H.Wojnicz - pyta ilu pracowników będzie miał nowy referat? 
Z-ca burmistrza Justyna Karpisiak  3 osoby.  
Z.Bołoczko - osoba, która będzie powoływana na nowe stanowisko powinna zostać 
podinspektorem w Wydziale Komunalnym i Inwestycji, który zajmowała by się wyborem 
najkorzystniejszych ofert i koordynował prace zlecane podmiotom gubińskim.  
K.Olifirowocz-Kalinowicz - ten referat to żaden eksperyment. Taki referat od kilku lat i z 
powodzeniem działa w gminie. Wójt chwali się działaniem takiego referatu.  
M.Rogiński -  
1.jakie jest miesięczne wynagrodzenie przewidziane dla kierownika referatu? 
2. ile zostało zaplanowane w budżecie na 2020 rok na budowę dróg i chodników? 
K.Olifirowocz-Kalinowicz - narazie mamy środki na rozpoczęcie działalności, ale muszą one 
zostać zwiększone w trakcie roku.  
T.Zajkowska - takie przeobrażenia nie są konieczne. Może w celu uprawnienia obecnych prac 
MZUK -u trzeba skontrolować dotychczasowy nadzór. Nie jest możliwe, że ci sami ludzie 
pracowali na 200%.  
M.Rogiński - jaka będzie podległość kierownika referatu drogowego? 
K.Olifirowocz-Kalinowicz - będzie podlegał naczelnikowi Wydziału Komunalnego i Inwestycji 
oraz jego zastępcy.  
H.Wojnicz - uchwała pod względem formalnym, nie jest zaakceptowana przez mecenasa.  
 
W wyniku prowadzonej dyskusji, wobec wielu zgłaszanych uwag i wątpliwości do projektu 
uchwały nr 99 radny Robert Woszak złożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad 
tego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego R. Woszaka jako dalej idący 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/8 osób za,  2 osoby 
przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Gubinie poinformował, że w wyniku przeprowadzonego 
głosowania projekt uchwały nr 99 został wycofany z porządku obrad.  
 
 



V Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonej w Stowarzyszeniu Przyjaciół Ziemi 
Gubińskiej. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie z kontroli. Protokół                                       
z przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik do protokołu.  
 
R.Woszak - proponuje aby nowa lokalizacja Izby Muzealnej znajdowała się w budynkach Urzędu 
Miejskiego.  
Zastępca Burmistrza Justyna Karpisiak- w tym miejscu planuje się otworzyć archiwum urzędu.  
H.Wojnicz - pielęgnowanie historii i promocja miasta wymaga przyzwoitego pomieszczenia. 
Działalność stowarzyszenia jest wzorowym przykładem propagowania historii społeczności 
lokalnej i wykorzystywania pieniędzy publicznych.    
 
VI Przyjęcie protokołów z  XI i XII sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XI sesji. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/12 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XII sesji. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie/13 osób 
za,  0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
VI Sprawy różne. 
 
Przewodniczący poinformował, że Urząd Skarbowy w Krośnie Odrz. w dniu 31 października 
2019r. (po sesji Rady Miejskiej) przedstawił analizę oświadczeń majątkowych radnych i innych 
osób zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych w naszej gminie.  
 
Z przesłanej analizy wynika, iż Urząd Skarbowy stwierdził: 
- w jednym przypadku brak obowiązku składania oświadczenia majątkowego  
- w jednym przypadku oświadczenie majątkowe zostało złożone po terminie  
- w dwóch przypadkach nie załączono do oświadczenia majątkowego kserokopii zeznania 
podatkowego 
- w dwóch przypadkach nie wykazano w oświadczeniach majątkowych w związku z jakim 
zdarzeniem powstało zobowiązanie pieniężne.  
O stwierdzonych nieprawidłowościach w oświadczeniach majątkowych zainteresowani radni 
zostaną poinformowani odrębnym pismem.  
 
Zaprosił wszystkich radnych na posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa z udziałem ogrodnika 
miejskiego - posiedzenie odbędzie się dnia 4 grudnia 2019r. godz. 10:30.                   
Radny K.Zdobylak zaprosił radnych na godz. 17:00 na spotkanie - Dialog Europejski w Guben.  
 
H.Wojnicz - czy jako gmina przystąpimy do projektu turystyki historycznej? 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak- nie ma takich planów.  
H.Wojnicz - zwraca uwagę na ciągły problem z pojemnikami na odzież zlokalizowanymi na terenie 
miasta.  
Z.Bołoczko -  
1. Jeśli jest sytuacja ograniczania wydatków budżetowych, to warto ograniczyć również zakres 
dekoracji świątecznych miasta jedynie do centrum.  



2. Jak władze Gubina zamierzają się odnieść do oszczerstw, które miały miejsce na ostatniej sesji 
Rady Powiatu? 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak- te oszczerstwa są niezasadne i wprowadzenie w błąd opinii 
publicznej.  
T.Kaczmarek - odniósł się do sytuacji na ostatniej sesji Rady Powiatu. Omówił także projekt 
budżetu powiatowego na rok 2020r.- inwestycje drogowe w Gubinie. Poinformował, że wnioski, 
które zostały złożone do budżetu na rok 2020 na Gubin, nie zostały ujęte w budżecie.   
T.Zajkowska -  
1.Dziękuje za plac zabaw przy ul. Pułaskiego.  
2. Pojawiło się lustro na ul. Zacisze  
3.Mieszkańcy są zadowoleni z wiaty na ul. Kossaka.  
4. Porządek w naszym mieście pozostawia wiele do życzenia.  
5. Problem z parkującymi samochodami na deptaku.  
T.Opara - w tej chwili parkują tam tylko dostawcy sklepów. 
 
 
Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad jest wyczerpany i zamknął XIII sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie.    
 
 
                                                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                                                         Wojciech Sendera 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zakończono godz: 12:20 
Protokołowała Alicja Dobras 


